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Website: www.wmoadviesraadwoensdrecht.nl 
Verslag van de openbare Wmo Adviesraadvergadering, gehouden op 3 oktober 2023 
in de raadszaal van het gemeentehuis aan de Huijbergseweg 3 in Hoogerheide. 
 
Aanwezig: zie presentielijst. 
 

1. Opening door de voorzitter 
Welkom door de voorzitter. De voorzitter heet in het bijzonder de heer van 
Kuik van harte welkom. Hij geeft deze vergadering een presentatie. Ook is er 
een hartelijke welkom voor mevrouw Winkel namens de BWI voor de te geven 
uitleg over de ouderenenquête.  
 

2. Presentatie Dr. Van Kuik, De huisarts in het zorglandschap 
Dokter van Kuik bedankt de Wmo Adviesraad voor de uitnodiging. Hij is hier 
met name om iets te vertellen over de huisartsen in het Woensdrechtse 
zorglandschap.  
 
De heer van Kuik zegt in 1999 begonnen te zijn in de praktijk van dokter 
Korman in de Onderstal. In 2004 is hij met zijn praktijk verhuisd naar het 
medisch centrum en daar zit hij nu al tien jaar, de zaak runnend met dokter 
Groenewegen. Er zaten in de praktijk eerst twee huisartsen en twee 
assistentes. Nu zijn er twee huisartsen, een physician assistent, vijf 
doktersassistenten, een praktijkondersteuner somatiek en twee 
praktijkondersteuners GGZ.  
 
Door de toegenomen zorgvraag is het takenpakket van de huisarts en de 
werklast groter geworden. Er zijn een aantal factoren van belang. De 
praktijkpopulatie is ouder geworden en blijft ook steeds langer thuis wonen. Er 
is vaker overleg met andere partijen. Ook wordt geprobeerd kwetsbare 
ouderen vroegtijdig te signaleren. Dit zijn nuttige zaken, maar deze vergen wel 
veel tijd. Veel taken verschuiven van de eerste lijn naar de tweede lijn en 
komen dus eerder in het vizier van de huisartsen. Er is meer preventie en 
leefstijlinterventie en door alles bij elkaar staat de huisartsenzorg onder druk. 
Ook speelt daarbij een tekort aan huisartsen en ondersteunend personeel, 
zoals assistentes en triagisten.  
 
Hoe kun je de zorg dan toch toegankelijk houden? Door patiënten laten 
proberen het zelf op te laten lossen met websites als Moet ik naar de dokter.nl 
of thuisarts.nl. Dat kan al veel schelen, er ontstaat zo een soort zelfzorg. 
Goede triage door de assistente hoort er ook bij. Niet alles hoeft door de 
huisarts gezien te worden. Soms is een afspraak bij een andere hulpverlener 
een betere keuze. Er is ook al slimme triage. De eerste triage wordt dan door 
een softwareprogramma gedaan via een vragenlijst, waardoor al deels een 
diagnose wordt gesteld. Mensen met een indicatie worden straks ook 
opgevangen met pleegzorg thuis. Er zal dus ook gekeken moeten worden 
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naar een betere samenwerking met de thuiszorg. Mevrouw Kouters vraagt 
zich af of er geen specialist in de thuiszorg is? Jawel, er zit een persoon voor 
kwetsbare ouderen, maar die zit er alleen op consultbasis. Er komt in 
Hoogerheide een groot verpleeghuis, maar het scheelt iets met acht plaatsen 
ten opzichte van wat we nu hebben. De heer Aper geeft aan dat ze wel willen 
gaan bouwen in Ossendrecht straks, maar dan geen verpleeghuis maar een 
VVT, Vitaal en Veilig Thuis, dat gaat in de toekomst meer gebeuren. 
 
Mevrouw Boschman zegt veel te horen over de veiligheid van hulpverleners, 
met huisartsen en hulpverleners die belaagd worden. Hoe zit dat hier? Dat 
merken de huisartsen volgens de heer van Kuik hier niet echt. Op de 
huisartsenpost gebeurt dat weleens, maar in de gemeente Woensdrecht 
gebeurt dat bijna nooit. Je zit ook nooit alleen hier op de praktijk. In die 25 jaar 
dat de dokter hier zit heeft hij zich nog nooit bedreigd gevoeld. 
 
Mevrouw Kouters vraagt zich af wat de prioriteiten voor de komende twee, drie 
jaar zijn? Met name het tekort aan huisartsen is prioriteit. Sommige praktijken 
gaan dicht. In Woensdrecht zijn er momenteel geen tekorten. In Zeeland gaan 
ze momenteel echter zover dat ze huisartsen zelfs vakantiehuizen aanbieden. 
Dat werkt vooral tijdelijk, maar niet voor definitief. Hier moeten we het 
afwachten. Wel is het zorgelijk dat er een aantal huisartsen naar de 
pensioenleeftijd gaan. De voorzitter vraagt zich af of daar dan te laat op 
ingesprongen is? Nee, er is ook niet echt een tekort aan huisartsen, maar ze 
zijn alleen niet eerlijk verdeeld. De periferie wordt gewoon een steeds groter 
probleem. Mensen zijn enthousiast, totdat ze horen waar ze heen moeten. 
Een praktijk in een dorp heeft minder aantrekkingskracht dan in de stad.  
 
De wethouder vraagt zich af hoe de samenwerking verloopt op de 
huisartsenpost? Alle huisartsen draaien diensten op de hap. De 
praktijkhouders draaien diensten en ook waarnemers kunnen zich inschrijven. 
De verhouding is twee derde voor praktijkhouders en een derde voor 
waarnemers. Je kunt je nu inschrijven op diensten en alles wat overblijft wordt 
verdeeld naar rato van de praktijkgrootte.  
 
De voorzitter vraagt zich af of de Huisartsen Coöperatie West-Brabant ook 
meepraat over het nieuwe ziekenhuis? Zijn er signalen vanuit inwoners, dat de 
HAP naar bijvoorbeeld het nieuwe ziekenhuis verhuist? In de praktijk klagen 
mensen daar nooit over. Dat is anders dan toen de hap begon. Toen ging men 
van de huisarts naar Bergen op Zoom. Dat was een grotere barrière. Nu hoor 
je patiënten er eigenlijk niet over dat het naar Roosendaal gaat. 
 
De voorzitter dankt de heer van Kuik voor zijn bijdrage aan de vergadering.  
 

3. Mededelingen voorzitter 

• Met ingang van 1 januari 2024 verandert de Wmo Adviesraad van naam en 
wordt het Adviescommissie Sociaal Domein. Per die datum worden ook de 
mailadressen overgezet. Oude e-mails worden echter niet overgezet. De 
bestanden die er zijn, staan op het besloten gedeelte. De leden die mails 
willen behouden, kunnen ze zelf bewaren op bijvoorbeeld een usb-stick. 
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De mail van het DB wordt wel volledig overgezet. Ook de website zal zo 
spoedig mogelijk na de naamswijziging gemigreerd worden.  

• Het DB is al aan het kijken naar de nieuwe planning. De leden hebben 
deze ook ontvangen. Het verzoek is de planning te bekijken en eventuele 
op- of aanmerkingen aan de secretaris door te geven. Aan de hand 
daarvan wordt een ander definitief vastgesteld.  

 
4. Presentatie over GALA door Mark Draaijer. 

De heer Draaijer is de Teammanager Maatschappelijke Ontwikkeling en hij geeft 
een presentatie over GALA. GALA zit momenteel nog in een fase waardoor er 
nog niets definitiefs is. Volgend jaar als het in uitvoering komt, dan worden de 
leden van de Wmo Adviesraad dieper in de materie meegenomen. 
 
GALA staat voor Gezond en Actief Leven Akkoord. Het doel is een gezonde 
generatie in 2040. Hoe gaan we dat doen? Door een brede integrale blik op 
preventie. Er is sprake van een domein-overstijgende inzet vanuit een regionale 
preventie-infrastructuur, bestaande uit 15 programma’s met drie thema’s: sport en 
bewegen, gezondheid en sociale basis.  
 
Welzijn op recept behoort onder meer tot de programma’s binnen GALA. Het zijn 
verplichte programma’s waar ze als gemeente mee aan de gang moeten. 
Belangrijke ketenpartners worden hierin ook meegenomen. Er is in Woensdrecht 
al een leefstijlakkoord. Doel is om tot een goede en gezonde leefstijl te komen, te 
promoten en te stimuleren. Daardoor is er al een voorsortering op GALA. Sporten 
en bewegen en een gezonde leefstijl maakt samen sterk.  
 
Mevrouw Kouters merkt op binnen het thema sporten en bewegen dat het 
sportakkoord in december 2022 afgesloten is. Wat levert dit concreet op voor 
bewoners? De heer Draaijer geeft aan dat hij dan het sportakkoord zou moeten 
evalueren, want dit akkoord is onderdeel van GALA. De wethouder geeft aan dat 
het een SMART-vraag is, maar als je kijkt naar GALA, heb je een meetlat waar je 
bepaalde initiatieven langs kunt toetsen. Sport past binnen beleid. Sport is geen 
hoofddoel op zich, je kijkt breder dan sport. Bewoners merken er nog niets van. 
Er zullen wel nieuwe initiatieven komen, maar bewoners zien er niets van. 
 
De heer Verhagen merkt op of het zo zou kunnen zijn dat een sportvereniging 
meer beloond wordt met meer leden en meer subsidie? Nee, dat is niet zo. Sport 
is ter ondersteuning van de volksgezondheid. Bewegen leidt tot een gezonder 
leven. Meto krijgt niet meer subsidie, omdat ze meer leden hebben dan Vivoo. 
Het is meer beleidsmatig.  
 
Mevrouw Boschman kijkt ook graag naar de activiteiten in de maatschappij. Zou 
dit een onderdeel kunnen zijn, samen met een gezondere leefstijl, om mensen 
meer in de maatschappij te plaatsen? De wethouder geeft aan dat zij in de week 
van vitaliteit diverse activiteiten hadden, zoals wielerclinics, stoelmassage, 
vrouwen in de overgang. Het is echt breder. Het gaat ook om de sociale kant. Een 
en ander ligt meer langs de sociale meetlat.  
 
De heer Aper wil graag weten hoe de meetlat ernaast wordt gelegd. Hoe ga je het 
bijvoorbeeld doen om mensen rookvrij te laten opvoeden? Of zeg je: we weten 
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wat het ongeveer is en we kijken het over een paar jaar na. Dus we doen er wat 
aan maar weten niet of we het kunnen meten? Rookvrij opvoeden gaat verder 
dan het opvoeden op zich, het is een onderdeel van gezonder leven. Dan kom je 
ook weer bij sporten uit. In de sportkantines maakt de gemeente zich sterk voor 
niet-roken. Ook op scholen zijn ze graag betrokken bij het promoten van rookvrij 
opvoeden. Iedereen maakt wel een eigen keuze. Je wilt alternatieven bieden en 
voorlichting geven. Ter aanvulling: de GGD meet het wel. Ze meten het aandeel 
roken, drinken, er zijn dus wel deels gegevens. Over een aantal jaren zou je dus 
iets moeten kunnen zien, of dat dit beleid wel enig effect heeft. De voorzitter geeft 
aan dat het dan fijn zou zijn als de GGD die gegevens ook openbaar maakt.  
 
Tijdspad  
Voor 31 maart moest de Brede SPUK-uitkering aangevraagd worden. De Brede 
SPUK-regeling is voor alle gemeenten beschikbaar gesteld voor sport en 
bewegen, gezondheidsbevordering, cultuurparticipatie en de sociale basis. 
30 september moest het plan van aanpak naar de kerngroep VNG en op 31 
oktober moeten ze het definitieve plan van aanpak indienen bij DUS-I. Mevrouw 
Boschman vraagt of dit een landelijk systeem is? Ja, het is landelijk, maar je mag 
het lokaal inrichten.  
 
Mevrouw Kouters geeft aan het nogal een lijvig document voor GALA te vinden Je 
kunt subsidie krijgen op jongeren, valpreventie. Heeft de gemeente daar ook op 
ingeschreven of werkt het zo niet? Dat werkt wel zo, maar de gemeente heeft een 
bepaald budget gekregen om de 15 programma’s uit te voeren. Valpreventie, 
waar kunnen we dit inzetten? Bijvoorbeeld door bankjes weg te zetten, zodat 
mensen vaker kunnen zitten. Het moet een samenhang worden van middelen om 
valpreventie vorm te geven.  
 
De heer Strating vraagt zich af wat de wijkaanpak Sociale Basis precies betekent. 
In de wijken zal zich een sociale basis vormen om aan de slag te gaan met 
eenzaamheid. 
 
De voorzitter vraagt of de raad nog iets mag vinden van het plan van aanpak. 
Krijgt de raad het nog te zien? Het plan is net in het college besproken. Pas als 
het definitief is goedgekeurd, wordt het uitgerold. Dan komt de gemeente terug 
met de definitieve invulling hiervan. In principe zit het in de pijplijn richting 
goedkeuring. Ze kunnen wel terugkomen bij de raad voor het bespreken van een 
aantal punten. Het definitieve plan van aanpak is eigenlijk een plan van aanpak 
van de gemeente. Mevrouw Kouters merkt op dat je op een bepaald moment toch 
ook naar de praktijk moet want anders heb je een prachtig beleidsstuk, maar 
zonder voeding. Wat betekent het nu precies, zoals die sociale basis? Kun je er 
dorpsplatforms bij betrekken bijvoorbeeld? Ja, dat gaat ook gebeuren.  
 
Mevrouw Boschman merkt dat op dat er misschien ook overlappingen zijn met dat 
wat de BWI aanbiedt. Is er een samenwerking en hoe gaat dit verder? De 
samenwerking wordt uitgebreid. Men krijgt betere en meer middelen om het ook 
vorm te geven. De BWI pakt al zaken op. De wethouder geeft aan dat 
Woensdrecht als gemeente misschien ver vooruit was in de tijd. Ze werken 
immers al 15 jaar op deze manier. Ze hebben er nu alleen meer middelen voor 
met een apart potje vanuit de landelijke overheid. Mevrouw Winkel ondersteunt 
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bijvoorbeeld al jaren de mantelzorgers. Er is gewoon meer aandacht voor en dus 
ook meer middelen. Mevrouw Boschman ziet het ook positief. We hebben het al, 
maar gaan er dan twee lijnen langs elkaar werken? Nee, dat is dus niet het geval. 
Bij de Wijkaanpak Sociale Basis past een dorpsplatform prima bij. De wethouder 
geeft aan dat het niet nieuw meer is allemaal. SPUK is een specifieke uitkering, 
dus er is geld, het is geoormerkt geld.  
 
5. Mededelingen Wmo-wethouder en teammanager maatschappelijke 
ontwikkeling. 

• Er is groen licht voor de energietoeslag 2023. Voor iedereen die mensen kent 
die de toeslag nodig hebben: wijs ze er op. De wethouder hoopt zo snel 
mogelijk duidelijkheid te geven hoe het gaat. Hij hoopt dat mensen die de 
toeslag vorig jaar gehad hebben, deze nu ook krijgen. Er is daar nog geen 
uitsluitsel over. De uitvoering is wel al opgepakt, de BWI en 
cliëntondersteuners hebben daarin geholpen. Vinden mensen het lastig, dan 
kan men geholpen worden via BWI/Grip op Geld. Er zijn geen signalen dat 
mensen het geld gebruiken voor andere zaken. Als ze er een fiets van kopen 
dan kan dat. Er zijn ook niet meer aanmeldingen bij schuldhulpverlening 
binnengekomen: het is een prettige bijkomstigheid dat je via de BWI met Grip 
Op Geld een breder effect hebt. De aanvraag vorig jaar was bijvoorbeeld een 
drama. 

• Nieuwe klanttevredenheidscijfers: 8,3 is de score. Dus ze scoren nog steeds 
goed gewoon. De cijfers zijn net binnen en zien er goed uit. Ze zitten in 
Woensdrecht al jaren op een hoog niveau. Dat betekent niet dat het overal 
goed gaat. Maar de algemene beleving is goed. Er blijft wel onbekendheid 
naar cliëntondersteuning. Daar is extra geld voor beschikbaar gesteld. Maar er 
zijn ook mensen die geen ondersteuning nodig hebben van de 
cliëntondersteuner. Het blijft een aandachtspunt. Er valt nog niets uit de cijfers 
op te maken qua vergelijking met de andere gemeenten. Maar dat is wel 
interessant. Dit gaat de wethouder navragen bij de bestuursraad.  

• De gemeente is druk bezig met de Woonzorgvisie. 31 oktober is iedereen 
uitgenodigd voor een middag van de KBO in MFC De Drieschaar. Dat begint 
rond half twee, voor veel oudere inwoners. De wethouder zal wat vertellen 
over de woonzorgvisie en er wordt door wethouder Schuurbiers gesproken 
over de ruimtelijke ordening. Mochten de leden aan willen schuiven, dan zijn 
ze welkom.  

• Ook is er een uitnodiging voor 7 november: het armoedepact was er een paar 
jaar geleden. Dit was een idee van mevrouw Korstanje en de wethouder. Het 
pact was een symbolische ondertekening, waarbij een organisatie zich inzet 
tegen armoede. De school heeft bijvoorbeeld een signaleringsfunctie, verwijs 
mensen door. Dat begon in 2015/2016. Uiteindelijk deden meer dan 100 
partijen mee. Zelfs Máxima en Alexander zijn toen geweest. De gemeente was  
de voorloper in dit opzicht. Het is nu weer een hot onderwerp: 7 november 
gaat de gemeente alle partijen weer uitnodigen, wat doet jouw organisatie er 
nog aan, met tips en tricks, hoe staat je organisatie erin, wat merk je er nog 
van? De wethouder praat dan bij en laat de cijfers zien maar het belangrijkste 
is dat ze met elkaar in overleg gaan. Deze bijeenkomst is 7 november tussen 
15.00 en 17.00 uur.  

• Er is in deze gemeente een inloop GGZ met twee ervaringsdeskundigen. Daar 
kun je gewoon inlopen, maar de weethouder vraagt zich af of dit bekend is. Bij 
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de leden van de Wmo Adviesraad is het ook niet bekend. Het bereik is nog te 
klein. De wethouder vraagt zich af hoe ze dit verder kunnen promoten. 
Wellicht is het een mooi onderwerp voor in een openbare vergadering. 
Mevrouw Overbeeke geeft aan GGZ misschien een te zware naam te vinden. 
Wellicht biedt een andere naam meer mogelijkheden. Dit is een goede tip die 
wordt meegenomen.  

• Er worden nog steeds gesprekken gevoerd in Putte met tanteLouise, maar 
ook met Stadlander die de Beukenhof mogelijk gaat overnemen. Ook is De 
Nijs-Soffers bezig met woonzorgappartementen. Er zijn gesprekken, maar er 
is nog niets concreet. Het mooiste zou zijn als de niveaus tot en met 4 en 
misschien zelfs 5 zouden kunnen blijven, maar er is nog niets bekend. Hoe 
meer er verteld wordt, hoe meer verwachtingen er zijn, dus er wordt nu vooral 
druk gesproken.  
 
Vanuit de ambtelijke ondersteuning zijn er geen aanvullingen verder.  
 

6. BWI 75+ onderzoek door mevrouw Winkel 
Naar aanleiding van vragen in de besloten vergadering is dit onderwerp op de 
agenda geplaatst. De aanleiding is een mailtje van mevrouw Kouters, dat is 
doorgestuurd naar de andere mensen van de raad. Wat is de precieze bedoeling 
van het onderzoek? Al jaren organiseert de BWI jaarlijks 1 of 2 bijeenkomsten 
voor 75-plussers. Ze deden vooral aan zenden, mensen op de hoogte brengen 
over hoe ze zo lang mogelijk zelfstandig te laten wonen. Dat hebben ze op 
verschillende manieren gedaan, met veel informatie tijdens bijeenkomsten. Vorig 
jaar is de vraag gekomen dit via een enquête te doen. Ze kunnen zo zenden want 
er valt een pakket te geven met informatie. In de praktijk zien ze dat mensen met 
de informatie jaren na dato nog aankloppen. Vorig jaar is de enquête in 
samenwerking met studenten gedaan. Dit is nu doorontwikkeld. Iedereen die 75 
wordt of is geworden mag deelnemen aan de enquête. Ze krijgen dan ook weer 
een pakket toegestuurd. Minder 75-plussers deden mee, maar via de digitale weg 
bereiken we meer mensen ten opzichte van vorig jaar. De 75-plusser is best wel 
digitaal. Zijn ze niet digitaal, dan kunnen ze bellen naar de BWI voor een fysiek 
bezoek of andere afspraak. Dan kunnen ze mensen vaak goed helpen. Daarom 
hebben ze het onderzoek weer uitgezet en wel op deze manier. Het is voor 
mensen toch gemakkelijker om op deze manier te doen. Vorig jaar heeft 12% 
gereageerd volgens mevrouw Kouters. Hoeveel is het nu? Op dit moment zitten 
ze al op 15% aan reacties. Er zijn ook al diverse vrijwilligers om samen in te 
vullen, dus fysiek ook contact. De heer Aper vraagt zich af wanneer het 
onderzoek representatief is? Als je 1.000 75-plussers hebt, ben je dan blij met 25 
respondenten? Daar heeft mevrouw Winkel niet direct een antwoord op. Ze zit 
niet in de cijfers. Het feit dat ze de helft minder 75-plussers hebben en meer 
antwoorden is voor haar representatief. De voorzitter geeft aan dat er een aantal 
aanbevelingen uit die enquête waren. Daar zou iets mee gedaan worden. Wat is 
er dan daadwerkelijk uitgekomen en wat moet deze enquête nu weer opleveren? 
Waar zit de behoefte aan informatie bij de 75-plussers?  Mevrouw Winkel heeft 
nog geen uitslagen gezien. Als eenzaamheid een item blijkt te zijn, wat kunnen ze 
dan doen? Het is dan een hot item om naar middelen te zoeken om het doel te 
bereiken. Per thema zijn er nu eigen woning, veiligheid, gezondheid, mobiliteit 
buitenshuis, financiën, zelfredzaamheid. Per thema gaat het om 8 tot 10 vragen. 
Mevrouw Kouters vraagt zich af waarom dit onderzoek? Waarom deze 
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doelgroep? 75-plussers zijn heel erg vitaal, die staan nog midden in het leven. 
Waarom wordt specifiek gekozen voor 75-plussers? En niet voor 80-plus? Omdat 
mensen die nog volop in het leven staan, ook meer informatie vergaren en ze in 
latere jaren terugvallen op die informatie. In het begin was dit 65 jaar, omdat het 
de pensioenleeftijd was. Vanaf 75 beginnen mensen wel bewuster te worden 
waarop ze moeten voorsorteren. Mensen komen oprecht bij de BWI terug. 
Mevrouw Kouters geeft aan dit mooi te vinden maar anders te ervaren. Mensen 
raken hun informatie kwijt, omdat het ze op dit moment niet interesseert. De 
inhoud van de map is ook wisselend. Volgens mevrouw Winkel wisselt het 
aanbod ook weleens, soms kan de map daardoor gedateerd zijn. Het kan in een 
kast terecht komen, maar mensen weten het toch wel terug te vinden. Dat is de 
ervaring van mevrouw Winkel. Daar moeten ze zaaien om later te kunnen 
oogsten. Mevrouw Boschman merkt op dat er gesproken wordt over vorig jaar. 
Heeft dit geleid tot andere informatievoorziening, andere programma’s? Mevrouw 
Winkel houdt zich alleen bezig met senioren en mantelzorgers. Eenzaamheid 
bleek toen een hot item. Dus daar hebben ze ook op ingezet: met mensen het 
gesprek aangaan en mensen begeleiden naar.de huiskamer toe. Dat is wel een 
boost naar aanleiding van de voorgaande enquête. Wat verwacht je van deze 
enquête, vraagt de voorzitter zich af. Waar zal deze op uit komen qua 
maatschappelijke ontwikkelingen? Dat is een tricky vraag. Ze missen altijd 
doelgroepen. Mevrouw Winkel weet het niet, laat het maar komen. Misschien is 
eenzaamheid weer een groot thema, maar ook gezondheid en financiën blijven 
belangrijk. Grip op geld heeft bijvoorbeeld de capaciteit moeten vergroten omdat 
er zoveel vraag was. Dus de ontwikkeling is er wel binnen de BWI: ze kijken naar 
waar is de vraag en waar is de nood? Ze hopen allemaal dat er mooie resultaten 
uit voort komen. De wethouder dankt mevrouw Winkel voor haar toelichting en 
haar komst op dermate korte termijn. De voorzitter dankt mevrouw Winkel 
eveneens maar geeft ook aan als raad kritische vragen te stellen.  
 
7. Beleidsagenda/ adviesonderwerpen van de gemeente. 
Als het goed is zijn er gesprekken geweest. Het DB heeft dit al met de heer 
Draaijer gedaan. Maar iedereen mag er over praten. Mevrouw Kouters geeft aan 
dat dit nog moet gebeuren. De heer Aper heeft al drie gesprekken gehad met 
kundige mensen, het geeft wel een goed gevoel. De gesprekken van het DB die 
er zijn geweest, verliepen in prettige sfeer en soms met koeken erbij. Mensen 
staan er open voor. Dus de verwachtingen over en weer zijn duidelijk 
uitgesproken. De leden kijken er positief op terug.  
 
8. Notulen openbare Wmo Adviesraad vergadering van 27-06-2023. 
Er zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen worden vastgesteld.  
 
9. Verordening Adviesraad Sociaal domein. 
Dit wordt een Collegevoorstel. Dat gaat sowieso gebeuren, maar de 
gemeenteraad moet eerst nog de oude verordening Wmo intrekken. Dat heeft te 
maken met de gelden. De heer Draaijer geeft aan het een collegevoorstel is 
geweest om de verordening in te trekken, omdat er een collegeregeling gemaakt 
van moeten worden. In de verordening staan de vergoedingen opgenomen. De 
vrees bestond dat de vergoedingen dan ook geschrapt worden. De verordening 
wordt via de raad ingetrokken, waarna de nieuwe regeling direct ingang vindt. In 
het verleden zaten mensen in de raad die hier 16 jaar zaten. Omdat ze 
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bijvoorbeeld eerst in een andere raad zaten, maar het werd een Wmo 
Adviesraad. Dat moet je niet willen. Dus heeft het DB gezegd dat mensen bij de 
omzetting niet opnieuw gaan zitten. Het voorstel is het rooster van aftreden voort 
te zetten zoals dit er nu ligt. Dat is het voorstel van het DB. De leden kunnen het 
daar in een besloten vergadering over hebben, maar als iedereen het erover eens 
is, dan is het rond of anders in de besloten vergadering. Het is een goed besluit 
vinden de leden. Dus het rooster van aftreden wordt gehanteerd zoals dit er nu 
ligt.  
 
10. Studiedag 
Het programma is bekend. Dit is ook in de besloten vergadering besproken. De 
heer Draaijer sluit om 14.00uur aan. Dan komt er een belevingsroute door in de 
huid van mensen met een beperking te kruipen. In hoeverre is het leefbaar in 
Hoogerheide? De heer Draaijer sluit graag aan in verband met het inclusiebeleid. 
De wethouder sluit ook later in de middag aan. 
  
11. Rondvraag 
Mevrouw Overbeeke geeft aan dat in de Korenmarkt een bijeenkomst over 
financieel misbruik bij ouderen gepland staat. Mevrouw Overbeeke gaat hier 
mede namens de Wmo Adviesraad naar toe.  
De heer Aper geeft aan dat de Beukenhof en Heideduin worden verlaten door de 
huidige cliënten op 15 en 16 januari volgend jaar. Dan gaan ze allemaal naar 
Hoogerwaard. Van Mariahove gaat de helft over, vooral mensen met ZZP5 of 
hoger. Een deel van Beukenhof gaat niet naar Hoogerwaard maar naar 
Mariahove. De voorzitter geeft aan te hebben gehoord dat de inrichting vrij 
standaard is in Hoogerwaard. Je kunt bijna geen persoonlijke spullen meenemen. 
Er is maar heel beperkt iets mee te nemen. Dit is inderdaad het geval. Ze krijgen 
standaard een kast van tanteLouise. Er is wel ruimte voor een eigen meubel, 
maar de ruimte is beperkt. De mantelzorger krijgt een plattegrond op schaal en 
daarmee kunnen ze aan de slag om te kijken wat mensen zelf nog kwijt kunnen. 
Ze hebben recht op tafel en stoel vanuit het verpleeghuis, maar ze kunnen dit ook 
zelf doen. Het is ook geen verzorgingshuis, een verpleeghuis is het. ZZP1 tot en 
met ZZP4 zit wat tanteLouise betreft in de wijk zelf. ZZP5 en hoger kan in de 
woonzorggemeenschap. De wethouder geeft aan dat er ruimte moet zijn voor wat 
mensen ook zelf willen. Sommigen hebben al zorg nodig, anderen niet. Een 
goede mix is inderdaad wenselijk, maar goede woonvormen zijn ook een idee met 
een goede businesscase. Men moet aansluiten op alles wat op ons afkomt vanuit 
de landelijke overheid.  
Mevrouw Boschman geeft aan dat zij was gevraagd om mee te kijken als 
coördinator voor de vervoersdienst in Ossendrecht tijdens de laatste vergadering 
van het dorpsplatform. Coördinator kan zij niet zijn, maar meekijken wilde ze wel. 
In Huijbergen loopt de vervoersdienst al. Ze heeft al een gesprek gehad met Jan 
de Ridder, die was blij dat het daar al is, omdat het nu veel ingewikkelder is. Een 
vervoersdienst is dat inwoners van een gemeenschap door middel van een 
coördinator een vrijwilliger/chauffeur inzet om iemand te vervoeren naar een 
andere locatie.  Mevrouw Boschman heeft geopperd dit te doen in samenwerking 
met de andere platforms, het zo breder uit te rollen om bijvoorbeeld meer 
vrijwilligers te werven. Maar het DP Ossendrecht wil het zelf doen en pakken dit 
zelf op. Misschien kunnen de andere platforms het echter alsnog oppakken. De 
wethouder geeft aan dat zijn vrouw coördinator is geweest en hij het dus ook 
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letterlijk mee heeft mogen maken. Dit betrof in Huijbergen een groepsapp. De 
vraag komt binnen bij de coördinator. In Huijbergen is er altijd wel iemand 
beschikbaar. In Huijbergen werkt het systeem heel goed. Mensen hebben elkaar 
zelfs zo gevonden dat de coördinator niet meer nodig was. Corona heeft hier ook 
wel een rol bij gespeeld. Men greep terug op bekenden. Mevrouw Winkel geeft 
aan dat er vanuit de BWI ook de mogelijkheid is om vrijwilligers hiervoor te 
vragen. Zorg om Zorg had dit ook in Putte. Er zijn daar inderdaad ook vaste 
lijntjes ontstaan. De naweeën doen het nog goed en de BWI zorgt voor de 
overloop. In Woensdrecht is er wel veel samenhang. Voorheen was er het busje 
van Klavertje 4 via Adrie van Zweden. Er zijn veel directe lijntjes mogelijk.  
 
12. Sluiting  
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering omstreeks 21.25 uur. 

 
 
Hoogerheide, 03-10-2023 
 
Namens de voorzitter: Dhr. Ernst 
Secretaris: Dhr. Clarijs 
 


